

Minnesanteckningar

200823

Närvarande:

Daniel Dahlström, Joakim Palmér, Joakim Gustavsson, Peter Ekwall, Daniel Eriksson, Erik Wennering, Henning Lööv, Karl-Johan Hvass, Tobias Arvåsen, Daniel Johansson och Malin Berlin Natrup

1. Mötet öppnades av Daniel D
2. Genomgång av föregående protokoll.

Tränarna i PF12 Johan Löfqvist, Martin Fritzin, Daniel Fritjofsson och Christian Ödegård önskade att en förälder tar hand om det administrativa. Vi skjuter upp denna fråga till nästa möte.

Jocke P ska köpa in 10 st papperskorgar varav 5 st med lock som vi ställer ut på matcherna.

3. Daniel delade ut ett dokument där varje lag ska fylla i vilka personer som ansvarar för vad i laget.
4. Daniel visade schemat över säsongens matcher. Gulmarkerad är hemmamatch och vita är bortamatch. Det finns även rödmarkerade och det innebär att det är en krock. Blåmarkerad innebär att matchtiden inte är inlagd.
5. Daniel gick igenom träningstiderna.
6. Det kom upp funderingar kring P09, P10 och P11. Ska P09 och P10 köra några träningar ihop samt att även P10 och P11 har någon träning tillsammans? Det är något att fundera vidare på.
7. Säsongen 20/21. Genomgång lag för lag.
 - **Herrlag** (02 och äldre)+ 03 m fl
Det finns en grundstomme på 15 st spelare. Det finns några 02:or och äldre som är grundstomme i A-laget.

Det finns några stycken 03:or som erbjuds plats i a-truppen. Det finns 04:or och 05:or som kan erbjudas att träna och ev också spela med a-laget. Peter Ekwall har gått in som tränare istället för HP.

- **P04/05**

Ca 7 st 04:or och 16 st 05:or. Det här laget är anmälda i en 05-serie. Någon 04:a kan tänka sig att vara med i 05-serien. Alla 05:or är inte redo för det här laget. Därför är de anmälda i en 05-06-serie också.

Daniel D och Daniel J är tränare.

- **P06:or** som grund. Anmälda i en 06-07-serie. Ett spelaravhopp än så länge och en på ingång.
- **07/08** är grunden. De har 8 st 08:or och 16 st 07:or. Det ser stabilt ut både på spelar- och tränarsidan. De är anmälda i en 08-serie.
- **09:or** är grunden. De har 15 st spelare. Det blir serie-spel. Johanna Kjellberg har anmält sig om hjälpledare (ansvarig för värdegrundsfrågor).
- **P/F10:** Det är 12-13 spelare. De spelar poolspel 4 mot 4.
- **P11:** De är 11 st spelare. De spelar 3 mot 3.
- **P12:** Det är fotbollstränarna som är ansvariga även för innebandylaget.
- **P13:** Nystartat lag.
- **F03/05:** Det är ett nytt lag. Ann och Hanna är tränare.

- **F06/07:** är ett lag. 11 st 06:or och 7 st 07:or. 06:orna kommer kunna dubbla och vara med i 03/05-laget.
- **F08/09:** är ca 15 spelare. Tränare är Joakim Palmér. Joakim försöker få tag i fler tränare.

8. Övrigt

- Vi önskar kunna genomföra målvaktsträningar under säsongen.
- Det är inte aktuellt med kiosk då förbundet inte har släppt på några restriktioner.
- Daniel har varit på möte med Parkskolans rektor Anna Wijk, idrottslärare Gabriella Sverker och vaktmästare Gunnar Svensson. Gunnar menar att det har varit mycket skadegörelse i omklädningsrummen. Gunnar kommer rapportera direkt till Daniel när någon form av skadegörelse har skett. Ser vi att något har hänt ska vi som ledare rapportera det i sms-gruppen. De diskuterade även belysningen i FB-hallen då den upplevs för svag. Vi har tillgång till domarrummet men det är viktigt att vi ser till att låsa det efter användandet. Vi får inte öppna nödutgångarna. När de öppnas ljuder ett larm. Det larmet kan endast stängas av med en nyckel. Daniel D och Tobias Arvåsen har koll var den nyckeln finns. Musikskåpet kommer låsas och det kommer endast hänga ut en kabel som man kan använda. Dock behöver vi komma in skåpet för att kunna sätta på resultattavlan. Daniel D kollar upp detta. På mötet diskuterades även hur man kan skydda resultattavlan. Gunnar behöver tips på hur man kan skydda den. Ta gärna ett kort om ni ser en lösning på problemet. Skicka det till Daniel D. Vi får disponera köket och även skåpen. Det var ett bra möte.
- Alla spelare ska byta om och duscha hemma. Ingen publik på träningarna. A-laget har däremot tillåtelse att byta om i

FB-hallen.

- Det är bra om alla tränare har kort med egen kod in till FB-hallen. Det kan man fixa i kommunens reception.
- Det är flera som upplever att ventilationen är dålig i FB-hallen. Draperierna på kortsidorna behöver också kollas. Vi får även klagomål på vevarna som finns bredvid fotbollsmålen. Daniel D tar dessa frågor vidare.
- Kalle kollar om vi kan låna fotbollens kaffebryggare.
- Vi behöver två kioskansvariga. En person som sköter ekonomin och en som är ansvarig för inköpen. Är det någon som har förslag på personer som skulle kunna ta sig an dessa uppgifter?
- Det kommer finnas "barstolar" som man kan använda till sekretariatet. Det kommer finnas i köket. Det finns även draperi man kan använda.
- Ljudanläggningen är komplicerad och den fungerar inte klockrent heller. Vi önskar en enklare variant. Kalle kollar med Rolf Råsberg som har kontakter. Daniel E kollar med Ljud-Johan.
- Fotbollen har inventerat sina ställ och bokfört det. Vi måste ta bättre ansvar för att ställen lämnas tillbaka i samma antal. Daniel ser över matchställen så att det finns till alla lagen. Det är köpstopp i klubben pga Corona. Det innebär att inga nya matchställ kommer köpas in. Däremot ska vi försöka köpa in västar så varje lag har sina egna. Alla västar vi har idag ska lämnas till Joakim P.
- Vad händer om vi får en sponsor som har kläder och utrustning likt Intersport? Daniel D tar frågan vidare till styrelsen.

- Alla lagen kollar över sin målvaktsutrustning. Det är bra om Ann och Hanna kallar till möte.
- Henning och Joakim P är ansvariga för sponsringen. Hör av er till dem om ni har tips på nya sponsorer.
- Grundutbildningen i år kommer ske digitalt. Skriv i tråden om ni anmäler er till någon utbildning. Det måste alltid finnas en utbildad tränare med på match. Var och en är ansvarig för sin licens. Hör av er till Ibis-ansvarig eller Daniel Johansson om du vill veta om du har en giltig licens.
- Det kommer genomföras en domarutbildning. 06:or kommer bli tillfrågade att gå utbildningen. Ca 6 st är ett lämpligt antal. 06-ledarna ska kolla intresset i sina lag. Om du är ledare och även kan tänka dig att döma matcher är du välkommen att gå utbildningen.
- Vi bestämmer att vi säljer plastpåsar i år igen. Om någon har förslag på annan försäljning till nästa år kan man höra av sig.
- Idrottskolan är för kommunens 2:or. Är det någon som är intresserad av att hjälpa till? Daniel D skickar ut datumen.
- Genomgång av ansvarslistan.
- Det kommer bli ytterligare ett söndagsmöte innan september slut.
- Skulle vi kunna engagera ungdomar att börja som tränare för de yngsta lagen?

Vid datorn Malin Berlin Natrup